
Inspraakreactie Pieter van der Loo, Noordeinde 139 Boskoop 
 
 
Mijn motivatie een geluid te willen laten horen tijdens de vergadering is ontstaan na het lezen van de 
brief van de vereniging Natuurbehoud Groenpoort Hazerswoude Boskoop. Ik trof de brief aan bij de 
stukken. 
 
Zoals zo vaak zijn ook in dit debat tegenstanders van plannen mondiger dan voorstanders. Het is 
daarom goed als bewoner van het Noordeinde een geluid te laten horen. In de brief staat dat de 
wijken van Waddinxveen en Boskoop die aan het Noordeinde liggen worden voorzien van meer 
lawaai en fijnstof dan het huidige rustige Noordeinde (N455) veroorzaakt.  Navraag bij de provincie 
leert mij dat de geluidsoverlast voor bewoners wel degelijk zal afnemen (Inpassingsvisie Verlengde 
Bentwoudlaan pagina 71).  
 
 Ik geloof dit ook omdat het verkeer op het Noordeinde wel degelijk geluidsoverlast veroorzaakt. 
Bewoners ervaren dit dagelijks. Het verleggen van de weg de polder in zal de hoeveelheid geluid op 
het Noordeinde laten afnemen. Als je de polder in loopt kun je dit zelf vaststellen. 
 
Bij navraag bij ambtenaren van de provincie is mij aangegeven dat ook de luchtkwaliteit op het 
Noordeinde zal verbeteren. Met andere woorden de Verlengde Bentwoudlaan is  een oplossing voor 
een probleem dat in de toekomst alleen maar groter wordt vanwege het toenemende verkeer op het 
Noordeinde. Ik vraag me af op welke feiten de brief van de vereniging Natuurbehoud Groenpoort 
Hazerswoude Boskoop is gebaseerd. Er wordt met emotie geprobeerd te beïnvloeden terwijl de 
rapporten stellen dat de leefbaarheid op het Noordeinde zal verbeteren met de komst van de 
Verlengde Bentwoudlaan. Ik verwacht dat het besluit wordt genomen op basis van feiten uit 
de  rapporten die u ter beschikking staan en niet op basis van een emotionele brief. 
 
 


